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Protokół  Nr  XL/22 

 
s e s j i   Rady    Miasta   Działdowo  

odbytej   w   dniu  24 marca   2022 roku,   w    sali    zamkowej, pod przewodnictwem pana 

Romualda REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego  Rady Miasta. 

 

        Sesja trwała w   godz. 900  -  1215. 

 

Przewodniczący Rady otworzył XL sesję Rady Miasta Działdowo, proponując aby                             

w geście solidarności z Ukrainą, minutą ciszy uczcić pamięć osób, które zginęły w wyniku działań 

wojennych prowadzonych  przez wojaka rosyjskie na terytorium Ukrainy. 

Przewodniczący Rady w imieniu wszystkich radnych złożył podziękowania wszystkim którzy 

wykazali się sercem i empatią pomagając ukraińskim uchodźcom. Przewodniczący podziękował 

działdowskim rodzinom, które przyjęły ich pod swój dach. Podziękował wszystkim za pomoc 

materialną, rzeczową, zaznaczając, że dla ludzi w potrzebie każdy gest jest najważniejszy. Należy  

pamiętać o tym, że dobro zawsze wraca, należy pomagać Ukrainie wspierać uchodźców. 

 

        Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, w sesji  - zgodnie z załączoną  listą obecności -

uczestniczy  20  radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad, Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli : 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI -  Zastępca Burmistrza Miasta  

Pani Żanetta KŁYSZEWSKA- FIDORSKA – Sekretarz Miasta  

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta 

Pan Jakub ZIĘTY -  Radca prawny Urzędu Miasta  

Prezesi spółek miejskich 

Dyrektorzy, kierownicy jednostek organizacyjnych Miasta Działdowo 

Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta  

Przewodniczący Zarządów Osiedli 

 

  

Przebieg sesji 

 

Pkt 1 
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 Pan Romuald REMISZEWSKI  - Przewodniczący Rady  otworzył sesję, stwierdził jej 

prawomocność, powitał uczestników obrad oraz tych wszystkich, którzy oglądają sesję za 

pośrednictwem elektronicznych środków masowego przekazu. 

Przewodniczący Rady odczytał  klauzulę informację dotyczącą transmisji obrad Rady                             

i przetwarzania danych osobowych. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu)  

Na sesję przybyła spóźniona radna pani Aleksandra Korzeniewska /9:10/, od tej pory w sesji 

uczestniczy -21 radnych. 

 

Ad. pkt 2. 

Zmiany w porządku dziennym sesji  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są jakieś wnioski                     

o zmianę porządku obrad.   

Pan Andrzej Wiśniewski – Zastępca Burmistrza złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji 

punktu16: podjęcie uchwały w sprawie wniesienia na kapitał zakładowy Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej sp. z o.o. w Działdowie nakładów poniesionych na inwestycję pn. 

„Budowa hali namiotowej i lodowiska”. Zastępca Burmistrza uzasadnił wniosek tym, że projekt 

uchwały wymaga doprecyzowania w ilości udziałów jaki aport będziemy wnosić do spółki. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek  zgłoszony przez Burmistrza o wycofanie                    

z porządku sesji punktu 16. Przewodniczący Rady poinformował, że punktu od nr 17 zmienią swoją 

kolejność : punkt 17 będzie punktem 16,  punkt 18 -17 itd.) 

 Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) -   przyjęła zgłoszony wniosek. 

  (Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad wraz ze zgłoszoną zmianą. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  XXXVIII sesji. 

4. Sprawozdanie   Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                                         

i stowarzyszenia gmin. 

7. Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XV/136/20 Rady Miasta Działdowo z dnia 

23 stycznia 2020 roku w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektor Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Działdowie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w 

poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz przyznawania zwolnień od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin, określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych i nauczycieli przedszkoli i innych placówek 

przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 letnie i dzieci młodsze. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy-Miasto Działdowo w 2022 r.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie: wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady tego 

handlu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy-Miasto Działdowo do roku 2030. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: pozbawienia drzew statusu pomnika przyrody. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy-

Miasto Działdowo do gminnego zasobu nieruchomości działki stanowiącej własność Skarbu 

Państwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie w formie darowizny 

prawa własności nieruchomości zaliczonej do kategorii dróg gminnych, na rzecz Gminy 

Działdowo. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ul. Marii Konopnickiej w Działdowie na rzecz użytkownika 

wieczystego.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ul. Nidzickiej  w Działdowie na rzecz użytkownika 

wieczystego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2022-2030. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na  2022 rok.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  
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23. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Działdowo na rok 2022. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Działdowo na rok 2022. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miasta 

Działdowo na rok 2022. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia petycji. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie: nieuwzględnienia petycji o podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia apelu o niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie społeczności 

z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania petycji wg właściwości. 

29. Wolne wnioski i informacje. 

30. Zamknięcie sesji. 

Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) -   przyjęła porządek obrad. 

  (Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poinformował, że po punkcie 9, będzie 15 minutowa przerwa, będzie zwołana 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji ponieważ wpłynął wniosek skarżącego o wycofanie skargi.                     

W związku z tym Komisja musi zająć stanowisko w tej kwestii.  

 

Ad. pkt 3. 

 

Przyjęcie protokołu   XXXVIII sesji  

 

 
               Przewodniczący Rady  poinformował, że protokół z  XXXVIII sesji został sporządzony, 

przesłany radnym w materiałach sesyjnych, jest do wglądu na Sali sesyjnej. Przewodniczący Rady 

zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do protokołu?  

Uwag do protokołu nie było. Przewodniczący zwrócił się do radnych  z propozycją  o przyjęcie 

protokołu bez odczytywania -  „jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”.                   

Nie było głosów sprzeciwu. 

Rada - 21  głosami „za”( jednogłośnie)  przyjęła  protokół z XXXVIII sesji. 

 (Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 4. 

 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

  Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że  sprawozdanie                     

o działaniach podejmowanych  w okresie międzysesyjnym obejmuje okres od 29 grudnia 2021 do 23 

marca 2022 r.: 
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1. Dnia 28 grudnia 2021 r.-  Burmistrz Miasta Działdowo przedłożył  Zarządzenie nr 116/2021                            

z dnia 21 grudnia 2021 r. w sprawie wyboru długości okresu średniej arytmetycznej stosowanego do 

wyliczenia relacji określonej w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

 Zarządzenie zostało przesłane radnym na skrzynki e-mailowe. 

2. Dnia 4 stycznia 2022 r. – wpłynęła petycja - wniosek radnego Rady Miejskiej w Giżycku                 

w o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Apelu o niepodejmowaniu działań wpływających na 

dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych.   

Dnia 12 stycznia  2022 r – przekazano petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Petycja będzie  przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

3. Dnia 5 stycznia 2022 r. – Burmistrz Miasta Działdowo udzielił odpowiedzi na interpelację radnego 

Pana Zbigniewa Kocieli, o której informowałem w poprzednim swoim sprawozdaniu. Odpowiedź na 

interpelację została opublikowana na stronie BIP Urzędu Miasta. 

4. Dnia 11stycznia 2022 r.  – Pan Leszek Gołębiewski Przewodniczący Komisji Sportu, Kultury 

Fizycznej, Turystyki i Rekreacji przedłożył plan pracy Komisji na 2022 rok. 

Plan zostanie przedłożony do zatwierdzenia na dzisiejszej sesji. 

5. Dnia 12 stycznia 2022 r. – wpłynęło pismo od dyrektora Muzeum Pogranicza w Działdowie 

informujące o rezygnacji prof. dr hab. Mirosława Golona z członkostwa w Radzie Muzeum,  w to 

miejsce  Muzeum Pogranicza zgłosiło kandydaturę prof. hab. Wojciecha Polaka. Pismo w tej sprawie 

otrzymaliście Państwo Radni w materiałach na XXXVIII sesję . 

6. Dnia 14 stycznia 2022 r. – Pan Grzegorz Mrowiński  Burmistrz Miasta  złożył wniosek                         

o zwołanie sesji Rady Miasta. 

Sesję  zwołałem na dzień 21 stycznia 2022 r. 

7. Dnia 19 stycznia 2022 r. – Pan Patryk Piekarski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedłożył 

sprawozdanie   z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 rok, wraz z planem pracy Komisji na rok 

2022. 

Plan zostanie przedłożony do zatwierdzenia Wysokiej Radzie na dzisiejszej sesji. 

7. Dnia 24 stycznia 2022 r. – Burmistrz Miasta Działdowo przedłożył sprawozdanie                                    

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego.  

8.  Dnia 24 stycznia 2022 r. – z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Olsztynie wpłynęła informacja dot. powołania przez Marszałka Społecznej Rady Seniorów 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego II kadencji.  

Pismo w tej sprawie  otrzymaliście państwo Radni w materiałach sesyjnych. 

9. Dnia 28 stycznia 2022 r. – Pani Wanda Milewska Przewodnicząca Komisji Oświaty                              

i Kultury przedłożyła plan pracy Komisji na 2022 rok. 

 Plan zostanie przedłożony do zatwierdzenia Wysokiej Radzie na dzisiejszej sesji. 

10. Dnia 31 stycznia 2022 r. – Pan Andrzej Przybyszewski Przewodniczący Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego przedłożył plan pracy Komisji na 2022 rok. 

Plan zostanie przedłożony do zatwierdzenia Wysokiej Radzie na dzisiejszej sesji. 
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11. Dnia 31 stycznia 2022 r. – Wojewoda Warmińsko- Mazurski przekazał skargę złożoną przez Pana 

A. N. dotyczącą działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej   w Działdowie. 

Dnia 9 lutego 2022 r. – skarga została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków                        

i Petycji. 

Skarga będzie rozpatrywana na dzisiejszej sesji. 

12.  Dnia 9 lutego 2022 r. – Pan Leszek Sosnówka Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków                           

i Petycji przedłożył plan pracy Komisji na 2022 rok. 

Plan zostanie przedłożony do zatwierdzenia Wysokiej Radzie na dzisiejszej sesji. 

13. Dnia 9 lutego 2022 r. – do wiadomości wpłynęło pismo od Polskich Kolei Państwowych S.A. 

Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w Gdańsku  informujące o kontynuacji rozpoczętych 

prac zmierzających do zbycia działek nr 2/84  i 2/85 w  na rzecz Gminy.  

Pismo w tej sprawie  otrzymaliście państwo Radni w materiałach sesyjnych. 

14. Dnia 11 lutego 2022 r. – Pani Małgorzata Rochoń dyrektor MOPS  przedłożyła wyjaśnienia                       

w sprawie złożonej skargi. 

Wyjaśnienia zostały przekazane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

15. Dnia 15 lutego 2022 r. – Burmistrz Miasta Działdowo złożył wniosek o podjęcie uchwały                           

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy-Miasto 

Działdowo do roku 2030. 

Projekt uchwały  będzie  przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

16. Dnia 18 lutego 2022 r.- Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie przesłała Uchwałę  Nr 

RIO.VIII-0120-117/22 Składu Orzekającego RIO  w Olsztynie w sprawie opinii                                         

o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy-Miasto Działdowo na podstawie przyjętej przez  

jednostkę samorządu terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na 

lata 2022-2030 oraz uchwały budżetowej na rok 2022 oraz Uchwałę Nr RIO-0120-118/22 Składu 

Orzekającego RIO w Olsztynie z dnia 9 lutego 2022 roku w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w uchwale budżetowej Gminy-Miasto Działdowo na 

2022 rok. 

Pismo w tej sprawie otrzymaliście Państwo Radni w materiałach sesyjnych 

17. Dnia 18 lutego 2022 r. – Wojewoda Warmińsko-Mazurski wydał Rozstrzygnięcie Nadzorcze do 

Uchwały Nr XXXVIII/345/22 Rady Miasta Działdowo z dnia 21 stycznia 2022 roku  w sprawie 

ustalenia sieci publicznych przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto 

Działdowo stwierdzającym nieważność w części dotyczącej § 4.  

 Rozstrzygnięcie Nadzorcze otrzymaliście Państwo Radni w materiałach sesyjnych. 

18. Dnia 2 marca  2022 r. – wpłynął wniosek złożony przez Klub Radnych „Łączy Nas Działdowo”     

o zwołanie  nadzwyczajnej sesji Rady Miasta. 

Nadzwyczajną sesję Rady Miasta zwołałem  10 marca 2022 r. 

19. Dnia 3 marca 2022 r. – Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie przesłało Postanowienie  

do projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków przyjętego Uchwałą nr 
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XXXII/313/21 Rady Miasta Działdowo z dnia 9 września 2021 r. przedstawiając negatywną  opinię do 

projektu regulaminu.   

Pismo przekazałem Panu Burmistrzowi. 

20. Dnia 3 marca 2022 r. – Komendant Powiatowy Policji  w Działdowie przedłożył informację                               

stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta Działdowa w roku 2021. 

Pismo w tej sprawie  otrzymaliście państwo Radni na swoje skrzynki e-mailowe. 

21. Dnia 8 marca 2022 r. – wpłynęła petycja złożona przez Cech Zdunów Polskich w sprawie zmian 

programu ochrony powietrza. 

Petycja została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Będzie procedowana na dzisiejszej 

sesji. 

22. Dnia 14 marca 2022 r. – radny Pan Adam Szczypiński złożył interpelację.  

Przekazałem ją Panu burmistrzowi w celu udzielenia odpowiedzi Panu radnemu. 

23. 22 marca do Rady Miasta wpłynął wniosek skarżącego o anulowanie swojej skargi na działanie 

MOPS.  

 

Ad. pkt 5. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym  z wykonania uchwał Rady. 

 

  Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, że sprawozdanie                     

z działalności  w okresie międzysesyjnym obejmuje okres od  29 grudnia 2021 r. do 23 marca 2022 r. 

Sprawozdanie zostało złożone na piśmie i stanowi załącznik do protokołu.  

  

Ad. pkt 6. 

 

Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                 

  i stowarzyszenia gmin 

 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza Miasta poinformował, że sprawozdanie                  

z   działalności związków międzygminnych i stowarzyszenia gmin, pan Burmistrz przedstawi na 

następnej zwyczajnej sesji. 

 

Ad. pkt 7. 

 

Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - zwrócił się do przewodniczących komisji stałych                                                

o przedstawienie  sprawozdań z prac komisji  w okresie międzysesyjnym. 
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Pani Wanda MILEWSKA - Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – poinformowała, że 

w okresie międzysesyjnym tj. od 29  grudnia 2021 r. do 23 marca 2022 r. Komisja obradowała dwa 

razy: w dniu 21.01.2022 r. i 22.03.2022 r. W dniu 21 stycznia Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. Komisja 

Oświaty i Kultury 13 głosami „za” i przy dwóch głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina-Miasto Działdowo. 

W grudniu 2021 r. zakończyła się kadencja Rady Muzeum przy Muzeum Pogranicza                        

w Działdowie. Komisja Oświaty i Kultury zatwierdziła  nową radę muzeum w składzie: prof. dr hab. 

Wojciech Polak, który zastąpił prof. Mirosława Golona, dr hab. Dariusz Makiłła, dr hab. Piotr 

Kordela, dr Szymon Dreja oraz Franciszek Skibicki.  

W dniu 22 marca 2022 r. Komisja przyjęła plan pracy na rok 2022, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin, 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych i nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 letnie i dzieci młodsze.  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w dobie wojny na Ukrainie niezbędna jest organizacja 

nauki dla dzieci które przyjechały do nas  z Ukrainy. Do 20 marca do Działdowa przybyło 28 dzieci                 

z Ukrainy z tego 5 w wieku przedszkolnym. Liczba ta może ulec zmianie. Na dzień 20 marca zgodnie 

z zaleceniami  Ministerstwa Oświaty przygotowano oddziały przygotowawcze przy Szkole 

Podstawowej nr 4. Młodzież pochodząca z zachodniej Ukrainy, gdzie nie ma wojny będzie miała 

najprawdopodobniej  zajęcia zdalnie.  

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że liczba dzieci może ulec zmianie, gdyż wojna nadal się toczy.  

Pan Jerzy CYBULSKI – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska – 

poinformował, że Komisja obradowała 2103.2022 r. Na posiedzeniu jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowano następujące projekty uchwał: w sprawie pozbawienia drzew statusu pomnika przyrody, 

w sprawie: przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy-Miasto 

Działdowo do roku 2030, w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ul. Marii Konopnickiej w Działdowie na rzecz użytkownika 

wieczystego, w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej przy ul. Nidzickiej w Działdowie na rzecz użytkownika wieczystego, w sprawie: wniesienia 

na kapitał zakładowy Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej sp. z o.o.                             

w Działdowie nakładów poniesionych na inwestycję pn. „Budowa hali namiotowej i lodowiska”,                     

w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcie na własność Gminy-Miasto Działdowo                       

do gminnego zasobu nieruchomości działki stanowiącej własność Skarbu Państwa, w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie w formie darowizny prawa własności nieruchomości 
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zaliczonej do kategorii dróg gminnych, na rzecz Gminy Działdowo, w sprawie: wyznaczenia miejsc 

do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia 

regulaminu określającego zasady tego handlu. 

Pan Adam SZCZYPIŃSKI – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – poinformował, 

że sprawozdanie z pracy Komisji  obejmuje okres od dnia 29 grudnia 2021 roku do dnia 23 marca 

2022 roku. W w/w okresie Komisja  odbyła jedno posiedzenie w trybie stacjonarnym w dniu 21 marca 

2022 roku. Na przedmiotowym posiedzeniu Komisja jednogłośnie 13 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Miasta: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy-Miasto Działdowo dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2022-2030; 

w sprawie zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022; w sprawie pomocy finansowej 

dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Ponadto jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęty został protokół nr 35/21 z posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów odbytego w dniu 28 grudnia 2021 roku. 

Pan Andrzej PRZYBYSZEWSKI – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego – poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w dniu 22.03.2022 r. na którym 

pozytywnie zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Miasta w sprawie: zmiany Uchwały Nr 

XV/136/20 Rady Miasta Działdowo z dnia 23 stycznia 2020 roku w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,                        

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania, w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, w sprawie: przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy-Miasto 

Działdowo w 2022 r. 

Pan Leszek GOŁĘBIEWSKI – Przewodniczący Komisji Sportu, Kultury Fizycznej, Turystyki                              

i Rekreacji – poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała dwa razy. W dniu 

11.01.2022 r. Komisja zapoznała się z informacją dot. budowy krytej pływalni oraz zbiornika 

retencyjnego. Rozmawiano również  w sprawie  przygotowania się Komisji do debaty na temat 

strategii rozwoju działdowskiego sportu. Komisja przyjęła sprawozdanie z jej prac za rok 2021                          

i przyjęła plan pracy na rok 2022. Analizowano w jaki sposób wprowadzić w placówkach 

oświatowych wprowadzić zajęcia sportowe tzw. SKS w roku szkolnym 2022/2023. Dnia 16.03.2022 r. 

Komisja zapoznała się z kalendarzem imprez sportowych organizowanych przez MOSiR na rok 2022 

oraz z wysokością  wpływów za korzystanie z krytego lodowiska. 

Przedstawiony został szczegółowy scenariusz gali sportowej podsumowującej współzawodnictwo 

sportowe szkół podstawowych miasta Działdowo za rok szkolny 2021/2022. Komisja zapoznała się                    

z informacją dyrektorów szkół dotyczącą potrzeb placówek pod względem realizacji pozalekcyjnych 

zajęć sportowych. 

Pan Patryk PIEKARSKI – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że Komisja 

obradowała dwa razy w trybie zdalnym.  W dniu 19.01.2022 r. Komisja przyjęła sprawozdanie                            
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z działalności za 2021 rok, oraz opracowano i przyjęto plan pracy Komisji na 2022 rok. Kolejne 

posiedzenie odbyło się dziś tuż przed sesją. Komisja zapoznała się z wynikami kontroli Burmistrza 

Miasta w zakresie funkcjonowania miejskiego monitoringu wizyjnego. Wybrano także zespół do 

przeprowadzenia kontroli szkół miejskich pod kątem wynajmowania sal gimnastycznych oraz boisk 

sportowych. 

Przewodniczący Komisji przedstawił wyniki kontroli Burmistrza w zakresie funkcjonowania 

miejskiego monitoringu wizyjnego. Radni otrzymali protokół na swoje skrzynki e-mail. 

Kontrolę przeprowadził Zespół kontrolny w składzie Patryk Piekarski – przewodniczący zespołu oraz 

Adam Szczypiński- członek, czynności kontrolne przeprowadzono od 28 lutego do 10 marca 2022 r. 

działając zgodnie z upoważnieniem wydanym na podstawie § 99 ust. 2 i 4 Statutu Gminy-Miasta 

Działdowo. Zakres kontroli obejmował funkcjonowanie miejskiego monitoringu wizyjnego, wszelkie 

liczby statystyki znajdują się w protokole. Wnioski pokontrolne: Zespół kontrolny nie stwierdził 

nieprawidłowości w funkcjonowaniu miejskiego monitoringu wizyjnego. Zalecenia pokontrolne        

są takie aby stworzyć  stały etat dla pracownika monitoringu wizyjnego oraz sukcesywnie wymieniać 

wyeksploatowane kamery. Na tym protokół zakończono. 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała trzy razy. W dniu 8 lutego 2022 r. 

Komisja rozpatrzyła petycję  z dnia 21.12.2021 r. złożoną przez Fundację im. Nikoli Tesli dotyczącą 

podjęcia uchwały Rady Miasta Działdowo w sprawie  zakazu stosowania „maseczek ochronnych”, 

„zakazu stosowania kwarantann” i „zakazu stosowania szczepionek mRNA” oraz petycję w sprawie 

podjęcia przez radnych uchwały  w sprawie przyjęcia apelu o niepodejmowaniu działań wpływających 

na dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych. 

Dnia 17.02.2022 r. Komisja rozpatrzyła skargę na działalność dyrektor MOPS w Działdowie. Kolejne 

posiedzenie odbyło się w dniu 15.03.2022 r. na którym  Komisja rozpatrzyła petycję w sprawie 

zmiany programu  ochrony powietrza wystosowaną przez Cech Zdunów Polskich z dnia 8.03.2022 r. 

oraz przyjęła plan pracy na rok 2022. 

Pan Zbigniew KOCIELA – Przewodniczący komisji doraźnej statutowej- poinformował,                      

że   w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała.  

 

Ad. pkt 8. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady pan Romuald REMISZEWSKI – poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany drogą elektroniczną 

wraz z  materiałami sesyjnymi. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję  

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego.  
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Przewodniczący Rady poprosił panią Jolantę Działak- Pełnomocnik Burmistrza ds. uzależnień 

o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Jolanta DZIAŁAK – Pełnomocnik Burmistrza ds. uzależnień – poinformowała, że Rada 

Miasta uchwaliła Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                             

i Przeciwdziałania Narkomanii w listopadzie 2021 roku. W Gminie-Miasto Działdowo od dawna 

funkcjonował jeden program, było to dopuszczalne.  1 stycznia 2022 r. weszła w życie  nowelizacja 

ustawy o zdrowiu publicznym, która wprowadziła kilka zmian dla lokalnych systemów rozwiązywania 

problemów alkoholowych, min. ma być uchwalany jeden wspólny program.  W terminie do 31 marca 

samorządy gminne zobowiązano do przyjęcia nowych wspólnych programów bez znaczenia czy 

gmina uchwalała osobne programy czy jeden wspólny. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i  poddał  pod głosowanie  projekt uchwały. 

Rada - 20 głosami „za”  (jednogłośnie)  podjęła uchwałę 

 

nr  XL/348/22 

 

 w sprawie: Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 9. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XV/136/20 Rady Miasta Działdowo z dnia 23 

stycznia 2020 roku w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował,  że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany drogą elektroniczną 

wraz z  materiałami sesyjnymi. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję  

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego.  

Przewodniczący Rady poprosił panią Małgorzatę Rochoń  Dyrektor MOPS o przedstawienie 

projektu uchwały.  

Pani Małgorzata ROCHOŃ- Dyrektor MOPS – poinformowała, że 31 grudnia 202 r. podpisano 

umowę na realizację zadania publicznego na świadczenie usług opiekuńczych dla podopiecznych 

MOPS, która będzie realizowana przez PCK oddział Rejonowy w Działdowie. Kwota realizacji 
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zadania to 567 000 zł rocznie, miesięcznie jest to 1750 godzin. Uległa zmianie stawka za jedną 

godzinę takich usług będzie to kwota 27,00 zł. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny pan Wojciech ŚLIWA- zwrócił się z zapytaniem do pani Dyrektor, czy z tych usług będą 

mogli korzystać uchodźcy z Ukrainy. 

Pani Małgorzata ROCHOŃ – wyjaśniła, że jeżeli uchodźcy mają PESEL to mogą korzystać ze 

wszystkich świadczeń z ustawy o pomocy społecznej. Wydział Polityki Społecznej codziennie 

przesyła nowe wytyczne, jak podejmować działania, jak wprowadzać je  w życie. 

Nikt z radnych więcej nie zgłosił głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i  poddał  pod głosowanie  projekt uchwały. 

Rada - 21 głosami „za”  (jednogłośnie)  podjęła uchwałę 

 

nr  XL/349/22 

 

w sprawie : zmiany Uchwały Nr XV/136/20 Rady Miasta Działdowo z dnia 23 stycznia 2020 roku 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                            

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę /955/ 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XL sesji Rady Miasta /1015/ 

 

Ad. pkt 10. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przez radnego 

pana Leszka Sosnówkę. 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – w związku                      

z wpłynięciem do Rady Miasta Działdowo wniosku o anulowanie skargi na działalność MOPS                       

w Działdowie, wnoszę wniosek o zmianę treści punktu 10, który  będzie brzmiał: podjęcie uchwały               

w sprawie umorzenia postępowania skargowego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych, czy są jakieś  zapytania w tej materii. Zapytań nie 

było, w związku z czym Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszony przez Przewodniczącego 

Komisji wniosek.    

Rada - 20 głosami „za”  przyjęła zgłoszony wniosek. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada będzie procedować pkt 10 w brzmieniu:  
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podjęcie uchwały  w sprawie umorzenia postępowania skargowego. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłożyła projekt 

uchwały oraz wniosek o wycofanie skargi, radni otrzymali materiały podczas przerwy.  

Przewodniczący Rady poprosił pana Leszka Sosnówkę o omówienie projektu uchwały. 

 Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – poinformował, że w dniu 24.03.2022 

r. Komisja jednogłośnie przychyliła się do wniosku skarżącego o anulowanie skargi na działalność 

MOPS w Działdowie. Stosowną uchwałę Państwo radni otrzymali podczas prac rady. W uzasadnieniu: 

organ administracji publicznej może umorzyć postępowanie jeżeli wystąpi o to strona na której 

postepowanie zostało wszczęte. Strona złożyła w dniu 22.03.2022 r. wniosek o wycofanie skargi, 

Komisja jednogłośnie przychyliła się do tego wniosku. W tym stanie prawnym i faktycznym podjęcie 

uchwały jest celowe i uzasadnione. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i  poddał  pod głosowanie  projekt uchwały. 

Rada - 21 głosami „za”  (jednogłośnie)  podjęła uchwałę 

 

nr  XL/350/22 

 

w sprawie: umorzenia postępowania skargowego  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 11. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny                                

w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania    i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz przyznawania zwolnień od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin, określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych i nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z 

grupami obejmującymi dzieci 6 letnie i dzieci młodsze. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował,  że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został radnym przesłany drogą elektroniczną 

wraz z  materiałami sesyjnymi. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję  

Oświaty i Kultury. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały  został przedstawiony dyrektorom                                 

i wicedyrektorom zespołów, nikt nie wniósł uwag. Związki zawodowe nie wyraziły opinii                                              

w wyznaczonym terminie, co jest jednoznaczne z rezygnacją z prawa jej wyrażania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ewentualne zapytania można kierować do pani Kingi 

Darnowskiej  Naczelnik Wydziału Edukacji, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i  poddał  pod głosowanie  projekt uchwały. 

Rada - 21 głosami „za”  (jednogłośnie)  podjęła uchwałę 

 

nr  XL/351//22 

w sprawie: określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych i nauczycieli przedszkoli                   

i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 letnie i dzieci 

młodsze (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 12. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy-Miasto Działdowo w 2022 r. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował,  że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany drogą elektroniczną 

wraz z materiałami sesyjnymi. 

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy-Miasto Działdowo w 2022 r. znajduje się w załączniku do projektu uchwały.  W uzasadnieniu 

do projektu uchwały wykazane są podmioty do których zwrócono się o wydanie opinii  dotyczących 

projektu uchwały. 

 Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję Spraw Społecznych                         

i Porządku Publicznego. 

 W sesji uczestniczy Pani Aneta Peć – p.o. Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Nadzoru Właścicielskiego, która odpowie Państwu na ewentualne pytania,  w toku 

dyskusji  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem do pani Naczelnik – z jakimi 

problemami ma najczęściej problem jeżeli chodzi o czworonogi w mieście? 

Pani Aneta PEĆ – po. Naczelnika Wydziału GKW- poinformowała, że najczęściej są problemy                  

z wolno żyjącymi kotami. Z roku na rok kotów jest coraz więcej, zapotrzebowanie na karmę wzrasta, 

coraz więcej jest karmicieli tych kotów. To jest największy problem. 

Pan radny Dariusz MAĆKOWIAK – zwrócił się z zapytaniem do pani Skarbnik – zwrócił uwagę, 

że finansowanie programu to 127 000 zł schronisko Podaj łapę w Tatarach i inne koszty. Pytanie jaki 

w tym roku  zaplanowany jest  przychód miasta z podatku od psów, ile było w ubiegłym roku 

przychodu? 

 Pani Beata Szydłowska-Anaczkowska – Skarbnik – wyjaśniła, że w tej chwili nie może 

odpowiedzieć, bo nie ma takich danych jakie było wykonanie za rok poprzedni. Jeżeli chodzi                          

o podatek od posiadania psa, są to kwoty rzędu 35- 40 tysięcy złotych. Za chwilę poda informację 

precyzyjną. 

Nikt z radnych nie zgłosił więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i  poddał  pod głosowanie  projekt uchwały. 

Rada - 21  głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę  

  

nr  XL/352/22 

 

w sprawie: przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy-Miasto Działdowo w 2022 r. (uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 13. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady tego handlu. 

 

 Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został radnym przesłany drogą elektroniczną  

wraz z materiałami sesyjnymi.   

Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, poinformował, że ewentualne 

zapytania można kierować do pani Anety Peć p.o. Naczelnika Wydziału GKW. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił uwagę, że na sesji miał być obecny prezes DAR-u. 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – zwrócił się do pana radnego czy ma 

konkretne pytania do pana prezesa? 
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 Pan radny Zbigniew KOCIELA - stwierdził, że tak, ponieważ by chciał wiedzieć jak bazar 

pracuje nie tylko w piątki, niedziele i wtorki ale również w soboty. Chodzi tu o kolekcjonerów, którzy 

wymieniają się rzeczami, zabytkowymi przedmiotami  przyjeżdżają z okolic. Radny podkreślił, że 

sam by chciał podsunąć  jakieś rozwiązania dla tych hobbystów, mniejszych handlowców. Można by     

o tym podyskutować. 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza - stwierdził, że tematyka jest tak szeroka, 

że raczej na  komisji można o takich rzeczach dyskutować, proponuje zaprosić pana prezesa na 

komisję i podyskutować na ten temat. 

Pan radny Jerzy CYBULSKI – stwierdził aby dać prezesowi DAR-u czas, aby przygotował 

jakieś propozycje, zaprosić na komisję i wtedy dopiero przedstawić na sesji. 

Nikt z radnych nie zgłosił więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję  i  poddał  pod głosowanie  projekt uchwały. 

                                 Rada - 21 głosami „za”  (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XL/353/22 

 

w sprawie: wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady tego handlu (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

  

Ad. pkt 14. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy-Miasto Działdowo do roku 2030 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został radnym przesłany drogą elektroniczną 

wraz z materiałami sesyjnymi.  

Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady poprosił panią Izabelę Sokolnicką Kierownik Referatu zamówień 

Publicznych i Projektów Europejskich o przedstawienie projektu. 

Pani Izabela SOKOLNICKA – Kierownik Referatu – poinformowała, że jest to kolejny etap 

związany rewitalizacją. Pierwszy etap dotyczył wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji, taka uchwała już została podjęta. Natomiast kolejnym etapem jest podjęcie uchwały                   

o przystąpieniu do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji do roku 2030. Uchwała jest 

podejmowana na wniosek Burmistrza albo z inicjatywy rady. Taki wniosek został złożony przez pana 

Burmistrza. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radna pani Wanda MILEWSKA – rozumiem, że będziemy przystępować, realizować ten 

program rewitalizacji? 

Pani Izabela SOKOLNICKA – wyjaśniła, że program będziemy opracowywać musimy mieć 

zgodny z ustawą o rewitalizacji. Program ten, będzie obejmował obszar zdegradowany i obszar do 

rewitalizacji, wyznaczony teren który obejmuje około 20% powierzchni miasta. Kolejnym etapem jest 

przystąpienie do opracowania, nabór projektów rewitalizacyjnych, konsultacje i przyjęcie tego 

programu.  

Nikt więcej  nie zgłosił  głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie 

projekt uchwały.      

                             Rada – 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XL/354/22 

 

w sprawie: przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy-Miasto 

Działdowo do roku 2030  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 15. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: pozbawienia drzew statusu pomnika przyrody. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został radnym przesłany drogą elektroniczną 

wraz z  materiałami sesyjnymi.  

Projekt uchwały dotyczy zniesienia  statusu  pomnika przyrody 3 drzew gatunek lipa drobnolistna, 

rosnących w pasie drogowym drogi wojewódzkiej Nr 542 Rychnowo - Działdowo, na odcinku 

stanowiącym ulicę Grunwaldzką w Działdowie, wchodzących w skład alei pomnikowej Działdowo – 

Uzdowo – Dąbrówno.  

Projekt uchwały uzgodniono z   Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Olsztynie (na 

podstawie przepisów art. 44 ust. 3b ustawy o ochronie przyrody).  

 Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany przez  Komisję Gospodarki                                       

i Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału  GPI. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI – poinformował, że Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie zwrócił się z wnioskiem o zniesienie statusu pomnika przyrody z 3 drzew 

gatunek lipa drobnolistna rosnących w pasie drogi wojewódzkiej nr 542 Rychnowo- Działdowo. 

Wnioskodawca uzasadnił, że przedmiotowe drzewa ze względu na ich stan zdrowotny zagrażają 

bezpieczeństwu osób korzystających z tej drogi.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radny pan Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem czy w zasobach drzewostanu 

Działdowa są takie pomniki, które wymagają nakładów, leczenia, pomocy żeby o te drzewa zadbać.  

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI – poinformował, że w Parku HDK jest 

dąb szypułkowy, który jest objęty ochroną konserwatorską, w mieście są aleje pomników przyrody 

przy drodze powiatowej do Malinowa oraz w pasie drogi wojewódzkiej na Burkat.  

Drzewo, które rośnie w parku jest na bieżąco obserwowane, pozostałe drzewa monitoruje zarząd dróg 

powiatowych czy wojewódzkich. 

Radny pan Dariusz MAĆKOWIAK – zwrócił się z zapytaniem, czy będą jakieś nowe 

nasadzenia drzew? 

 Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik – poinformował, ze nasadzenia są planowane                      

w miesiącach wiosennych. Nasadzenia również są wykonywane na decyzje starosty w pasach dróg za 

wycięte drzewa. 

Nikt z radnych nie zgłosił więcej głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada – 21  głosami „za” (jednogłośnie)  podjęła uchwałę 

 

nr XL/355/22 

 

w sprawie: pozbawienia drzew statusu pomnika przyrody  (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 16. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy-

Miasto Działdowo do gminnego zasobu nieruchomości działki stanowiącej własność Skarbu 

Państwa. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został przesłany  radnym w materiałach na sesję.  

Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału  GPI. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI – poinformował, że Gmina-Miasto 

zarządza nieruchomością wchodzącą w skład drogi gminnej ul. Polnej w Działdowie stanowiącą 

własność Skarbu Państwa. W planie zagospodarowania przestrzennego działka ta znajduje się na 

terenie oznaczonym symbolem TK-10 L co w tekście planu stanowi - ulice lokalne. Biegnie wzdłuż 

torów kolejowych naprzeciwko dawnej noclegowni. Aby wojewoda wydał decyzję o stwierdzenie 

nabycia przez Gminę-Miasto Działdowo prawa własności niezbędna jest uchwała rady miasta.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na projektem uchwały. 
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Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada - 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XL/356/22 

 

 w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy-Miasto Działdowo do 

gminnego zasobu nieruchomości działki stanowiącej własność Skarbu Państwa (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 17. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie w formie darowizny prawa 

własności nieruchomości zaliczonej do kategorii dróg gminnych, na rzecz Gminy Działdowo. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta  radni otrzymali w  materiałach sesyjnych.  

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału  GPI. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI – poinformował, że Wójt Gminy 

Działdowo zwrócił się z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie w formie darowizny na rzecz Gminy 

działki nr 3714/6 o powierzchni 0,5706 ha stanowiącej część drogi gminnej. Działka ta zostanie 

przeznaczona na pas drogowy, w którym realizowana będzie inwestycja pn. Przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Komorniki w kierunku Działdowszczyzny. Tam usytuowane są zakłady 

produkcyjne. Wójt Gminy wystąpił o środki na tę inwestycję z programu Polski Ład. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny pan Zbigniew KOCIELA –  zwrócił się z zapytaniem czy ten odcinek pokazany na 

mapce będzie robiony jako szlak pieszo-rowerowy do miejsc pracy. Tam jest taka stara droga, która 

jest ślepa. Można by ją wykorzystać w przyszłości i pociągnąć ten ruch pieszo-rowerowy a może                      

i samochodowy, żeby tą starą drogę która szła do firmy Kombet przywrócić choćby to była droga 

jednokierunkowa. Jakby udało się wystąpić do Zarządu Dróg z wnioskiem. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik – wyjaśnił, że ruch pieszo-rowerowy jest jak 

najbardziej tam  wskazany być może   niedużym nakładem kosztów uda się  wykonać to połączenie. 

Na drogę samochodową raczej nie ma szans jest tam ul. Północna i Gminna (nasza) jest spory 

problem. Można wystąpić do Zarządu Dróg z wnioskiem, ale chyba szanse są małe.   

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – poinformował, że na pewno pochylimy 

się nad wnioskiem pana radnego, zobaczymy co uda się zrobić  w tej sprawie.  



20 

 

Nikt z radnych więcej  nie zgłosił  głosu do dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

poddał  pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada - 21 głosami „za”  (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr XL/357/22 

w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie w formie darowizny prawa własności 

nieruchomości zaliczonej do kategorii dróg gminnych, na rzecz Gminy Działdowo (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

 Ad. pkt 18. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ul. Marii Konopnickiej w Działdowie na rzecz użytkownika 

wieczystego. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został  radnym przedłożony wraz                                      

z materiałami na sesję.  

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad  projektem uchwały informując, że ewentualne pytania 

można kierować do pana Naczelnika.  

Radna pani Wanda MILEWSKA – zwróciła się do pana Naczelnika o przybliżenie miejsca 

położenia nieruchomości. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI – wyjaśnił, że w tym budynku mieści 

się sklep z artykułami chińskimi. 

Radny pan Dariusz MAĆKOWIAK – zwrócił się z zapytaniem jakie środki finansowe 

wchodzą w rachubę? 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik – poinformował, że wartość nieruchomości oraz 

wartość użytkowania wieczystego będzie oszacowana przez rzeczoznawcę majątkowego. Należy 

zwrócić uwagę, że tu użytkownik wieczysty jest praktycznie jak właściciel. Nie chodzi tu o obiekt 

tylko działkę, jest tu różnica między własnością a użytkownikiem wieczystym. 

Nikt z radnych więcej nie zgłosił  głosu do dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

poddał  pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada – 21 - głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 



21 

 

nr XL/358/22 

 

w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej 

przy ul. Marii Konopnickiej w Działdowie na rzecz użytkownika wieczystego (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 19. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ul. Nidzickiej  w Działdowie na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został  radnym przedłożony wraz  z materiałami 

na sesję.  

Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału  GPI. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI- poinformował, że użytkownicy 

wieczyści tej nieruchomości wystąpili z wnioskiem o sprzedaż tej nieruchomości, która w rejestrze 

gruntów figuruje jako działki o numerach: 264/7, 271/3 o łącznej powierzchni 0,0195 ha. 

Nieruchomość ta, zabudowana jest budynkiem, który stanowi oddzielny od gruntu przedmiot 

własności przeznaczony do prowadzenia działalności handlowo-usługowej. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu do dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada -21 głosami „za” ( jednogłośnie)  podjęła uchwałę 

 

nr XL/359/22 

 

w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej 

przy ul. Nidzickiej  w Działdowie na rzecz użytkownika wieczystego (uchwała stanowi załącznik 

do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 20. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2022-2030. 
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Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego został  radnym przedłożony wraz z materiałami na sesję drogą 

elektroniczną.  

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany przez  Komisję Budżetu                                              

i Finansów. 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w WPF. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – udzieliła informacji dla radnego pana 

Dariusza Maćkowiaka – wpływy z opłaty od posiadania psów za rok 2021  - to kwota 46 464, 54 zł. 

Pani Skarbnik omówiła szczegółowo zmiany WPF na lata 2022-2030.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że między posiedzeniem komisji a posiedzeniem Rady wynikło aby 

wprowadzić   autopoprawki   do projektu uchwały powodem tego było otrzymanie  środków  na 

dodatki osłonowe, które należało wprowadzić aby MOPS mógł prowadzić swoje działania –  jest to 

kwota 1150 560 zł, która została wprowadzona Zarządzeniem Burmistrza z 22 marca. Wprowadzono 

przy okazji tych zmian  również  środki na projekt „Umiem pływać” - zostały one zwiększone                          

o ośrodki własne, gdyż dostaliśmy tylko kwotę 20 000 zł. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone przez Panią Skarbnik autopoprawki. 

Rada – 21 - głosami „za” – przyjęła zgłoszone autopoprawki. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady poddał  pod 

głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

Rada- 21- głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XL/360/22 

  

w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 2022-

2030 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 21. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego został  radnym przedłożony wraz z materiałami na sesję.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został  pozytywnie 

zaopiniowany przez  Komisję Budżetu i Finansów. 
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Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta – przedstawiła 

autopoprawki do projektu uchwały wynikające wprowadzeniem zmian Zarządzeniem 

Burmistrza  Miasta oraz omówiła szczegółowo proponowane zmiany w budżecie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone przez Panią Skarbnik autopoprawki. 

Rada – 21 - głosami „za” – przyjęła zgłoszone autopoprawki. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady poddał  pod 

głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętymi autopoprawkami. 

Rada – 21 - głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XL/361/22 

 

w sprawie:  zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022 (uchwała stanowi załącznik 

do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

  

Ad. pkt 22. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego został  radnym przedłożony wraz z materiałami na sesję.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został  pozytywnie 

zaopiniowany przez  Komisję Budżetu i Finansów. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik GPI – poinformował, że przedmiotem pomocy jest 

opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 542                           

w zakresie budowy chodnika w ciągu ul. Męczenników w Działdowie”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad  projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu do dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady poddał  pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada – 21 - głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XL/362/22 

 

w sprawie: pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę /11:20/ 
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Po przerwie Pan Romuald Remiszewski Przewodniczący Rady wznowił obrady XL sesji Rady Miasta 

Działdowo /11:40/. 

 

Ad. pkt 23. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Działdowo na rok 2022. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego  wraz z planem pracy Komisji został  radnym przedłożony wraz 

z materiałami na sesję.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada –  18- głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XL/363/22 

 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Działdowo na rok 2022 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady poinformował, że w sesji nie uczestniczy już radna pani Aleksandra 

Korzeniewska i pan radny Wojciech Śliwa. Usprawiedliwili swoją nieobecność. 

 

Ad. pkt 24. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Działdowo na rok 2022. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego  wraz z planem pracy Komisji został  radnym przedłożony wraz 

z materiałami na sesję.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada –  19 - głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XL/364/22 

 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Działdowo na rok 2022 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad. pkt 25. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miasta 

Działdowo na rok 2022. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego wraz z załączonymi planami pracy Komisji stałych został  

radnym przedłożony wraz z materiałami na sesję. Plany pracy zostały przyjęte przez Komisje stałe 

Rady Miasta na swoich posiedzeniach. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada –  19 - głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XL/365/22 

 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miasta Działdowo na rok 2022 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 26. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia petycji. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego wraz ze złożoną petycją został  radnym przedłożony                             

w  materiałach na sesję.  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Przewodniczącego Komisji 

Pana Leszka Sosnówkę. 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – poinformował, że 21 grudnia 2021 r. 

do Przewodniczącego Rady Miasta wpłynęła petycja Fundacji im. Nikoli Tesli dotycząca żądania 

podjęcia przez Radę Miasta uchwał umożliwiających podjęcie działań ratowniczych: wydanie zakazu 

stosowania „maseczek ochronnych” na terenie podległych miejscowości, wydanie zakazu stosowania 

kwarantann i izolacji medycznej, wydanie zakazu stosowania „szczepionek” mRNA. Petycja została 

skierowana do Komisji celem rozpatrzenia. Komisja na posiedzeniu w dniu 8 lutego 2022 r. 

rozpatrzyła petycję uznając ją  jednogłośnie za bezzasadną.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu do dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady poddał  pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Rada –  19 - głosami „za” podjęła uchwałę 
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nr XL/366/22 

 

w sprawie  rozpatrzenia petycji (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 27. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: nieuwzględnienia petycji o podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia apelu o niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie społeczności z 

powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego został  radnym wraz z petycją przedłożony w materiałach na 

sesję.  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Przewodniczącego Komisji 

Pana Leszka Sosnówkę. 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – poinformował, że dnia 4 stycznia 

2022 r. do Przewodniczącego Rady Miasta wpłynęła petycja o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

apelu o niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie społeczności z powodów 

rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych. Dnia 8 lutego 2022 r. odbyło się posiedzenie 

Komisji na którym ustalono, że podjęcie uchwały przez Radę Miasta w omawianej sprawie                             

z inicjatywy radnego Rady Miejskiej w Giżycku nie jest wiążące. Komisja podkreśliła, że ochrona 

wolności i praw człowieka bezwzględnie powinna być respektowana. Stwierdziła jednocześnie, że 

wszelkie wprowadzane przez ustawodawcę ograniczenia wynikające z postępującej na terytorium RP 

pandemii wirusa SARS-COV-2 są zasadne i adekwatne do zaistniałej sytuacji, a głównym ich 

założeniem jest ograniczenie rozprzestrzeniania się wirusa. Członkowie Komisji jednogłośnie 

zdecydowali o nieuwzględnieniu petycji- wniosku o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Apelu.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu do dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady poddał  pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w sesji uczestniczy pan radny Wojciech Śliwa. 

Rada –  20 - głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XL/367/22 

w sprawie nieuwzględnienia petycji o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu                                  

o niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie społeczności z powodów 

rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych.(uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
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Ad. pkt 28. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania petycji wg właściwości 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

zaopiniowany przez Radcę prawnego został  radnym przedłożony wraz ze złożoną petycją                      

w materiałach na sesję.  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Przewodniczącego Komisji 

Pana Leszka Sosnówkę. 

Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – poinformował, że 8 marca 2022 r, do 

Rady Miasta wpłynęła drogę elektroniczną petycja w sprawie zmian programu ochrony powietrza 

wystosowana przez Cech Zdunów Polskich. W wyniku analizy treści przedmiotowej petycji Komisja 

stwierdziła, że adresat petycji, który jest niewłaściwy do jej rozpatrzenia, przesyła ją niezwłocznie, nie 

później jednak niż w terminie 30 dni od dnia jej złożenia, do podmiotu właściwego do rozpatrzenia 

petycji, zawiadamiając o tym równocześnie podmiot wnoszący petycję. 

Zgodnie z powyższym Rada Miasta Działdowo nie jest organem właściwym do rozpatrzenia ww. 

petycji i przekazuje się petycję do rozpatrzenia właściwemu organowi czyli do Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny pan Stanisław CZECZOT – petycja ta dotyczy umożliwienia spalania biomasy                          

w instalacjach c.o. Uchwała Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego ogranicza a nawet 

wyklucza te urządzenia. Urządzenia nowej generacji spełniają wymogi eko projektu a spalane w nich 

drewno wytwarza tyle samo co2 ile wchłonęło podczas własnego wzrostu. Radny zacytował opinię 

zamieszczoną w petycji skierowanej do Rady Miasta przez Cech Zdunów Polskich: 

„W obliczu rosnących cen gazu, braku pewności co do ciągłości dostaw tego surowca oraz 

zawieszenia przez dostawców gazu wykonywania nowych przyłączy, wszelkie ograniczenia dotyczące  

używania biomasy prowadzą wprost do ubóstwa energetycznego i godzą w bezpieczeństwo 

energetyczne uzależniając ludzi od dużych sieci przesyłowych i skazując na monopol dostawców                   

i związane z tym wysokie ceny”. 

Radny poinformował, że przygotowuje uchwałę intencyjną do Sejmiku, która będzie opierała się na 

stosownych ekspertyzach w poszanowaniu dbałości o nasze środowisko i nie będzie wykluczała 

urządzeń do spalania biomasy i spełniała wymogi eko projektu.  

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – poinformował, że przyłącza się do apelu 

pana radnego stwierdzając, że ma całkowitą rację dotyczącą spalania biomasy.  

Pan radny Piotr DEMSKI – stwierdził, że bardzo dziwi się, że zabrania się palić u nas  

drewnem. Za granicą w Niemczech wszyscy palą w kominkach drewnem. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – stwierdził, że Rada Miasta wspólnie powinna wystosować 

uchwałę intencyjną, żeby się wszyscy na to zgodzili i podpisali aby mieszkańcy i władze 
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województwa widziały, że jednym głosem apelujemy o takie czynności, które pozwolą na 

wykorzystanie  zasobów drzewnych do spalania. 

Przewodniczący Rady - czekamy na przedstawienie tego projektu uchwały. 

Pani radna Wanda MILEWSKA – stwierdziła, że sytuacja na świcie bardzo się zmienia                        

i w projektach unijnych jest poruszona kwestia lasów. Polska ma w tej chwili 30% lasów 

najprawdopodobniej jest taka tendencja aby te lasy pozostały nienaruszone czyli nie wolno będzie 

ruszać drewna z lasu a tym samym  zabronić nam palenia drewnem. 

Nikt z radnych nie zgłosił  więcej głosu do dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady 

poddał  pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada –  20 - głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XL/368/22 

 

w sprawie  przekazania petycji według właściwości  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad. pkt 29. 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny pan Marcin OGRODOWCZYK – podziękował w imieniu swoim i mieszkańców ulicy 

Sikorskiego, że droga po wybudowaniu przyłącza gazowego została przywrócona do stanu przed 

inwestycją. Teraz chodzi równiarka, która wyrównuje te dziury na drodze gruntowej. 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza - stwierdził, że cieszy się z tego że udało 

się ten problem wspólnymi silami rozwiązać. Burmistrz poinformował, że równiarka już od środy 

równa te drogi gruntowe. 

Pan radny  Stanisław CZECZOT – zwrócił się z zapytaniem do Zastępcy Burmistrza                           

jak przebiegają prace nad biogazownią, o której była mowa w tamtym roku? 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że prace trwają cały czas, w tej 

chwili opracowywane są zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, a ten 

proces nie trwa rok, ale dłużej. 

Pan radny Piotr DEMSKI – zwrócił uwagę, na fetor który roznosi się po mieście. Czy nasze 

służby nie mogą się tym zająć, sprawdzić? Druga sprawę, jaką poruszył radny dotyczy sprzątania                      

z ulic piasku , po zimie. Czy nie można zmienić godzin sprzątania,  gdyż bardzo się kurzy? 

Pa radny Andrzej  TESSAR -  poinformował, że zgłosił się do niego mieszkaniec w sprawie 

oczka wodnego w Parku Jana Pawła II, chodzi o estetykę tego miejsca. Jego zdaniem jest ono 

strasznie zaniedbane. Czy można w miarę możliwości poprawić tą estetykę? Czy będzie wymiana 

fontanny? 
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Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że Park Jana Pawła II poddany 

jest dogłębnej  rewitalizacji i te sprawy, które pan radny poruszył będą wykonane. Plac zabaw i ten 

zaległy mokry chodnik też. Prace zgodnie z umową mają być zakończone do 1 czerwca br. 

Pan radny Andrzej PRZYBYSZEWSKI – poinformował, że mieszkańcy z ulicy Bursztynowej 

zwrócili się z prośbą o  równiarkę, aby wyrównać tam drogę. 

Pan radny Dariusz MAĆKOWIAK – zwrócił się z prośbą o informację nt. budowy zbiornika 

wodnego, retencyjnego. Kto będzie zarządzał tym zbiornikiem? 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że zbiornik ten będzie miał 

ponad trzy hektary powierzchni wody, po linii brzegowej będzie około 1400 m, prace idą zgodnie                     

z planem. Do końca roku mają być wykonane prace związane z tym zbiornikiem na wiosnę będzie 

można korzystać z tego miejsca. Jest zaplanowana plaża o powierzchni  2 000 m i kąpielisko, 

zaprojektowany jest również pomost. Czy będzie się można kąpać o tym zadecyduje Sanepid po 

badaniach wody. 

Pan Sławomir PSZENNY – Prezes PGKiM – zaprosił wszystkich chętnych na wspólną akcję 

sprzątania lasu w Malinowie, która odbędzie się w najbliższą sobotę. W akcję  tą zaangażowani są 

również pan Burmistrz jak i Wójt Gminy Działdowo, wszystkie informacje znajdują się na plakatach.  

Pan radny Piotr DEMSKI – zwrócił się z prośbą aby radni zainteresowali się drogą, o której 

mówił pan Naczelnik Dobracki i wspólnie z wójtem Gminy spróbować  to załatwić aby jak 

najszybciej poprawić stan tej  drogi. Znajduje się tam dużo zakładów produkcyjnych, może też dołożą 

się do tego  remontu. 

 

Ad. pkt 30. 

 

 

Zamknięcie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady 

zamknął obrady XL sesji Rady Miasta  /12:15/ 

 

 

Protokołowała:                                                                                 Przewodniczący Rady 

R. Biełkowska                                                                                  Romuald Remiszewski 


